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In het persbericht van 2 oktober '24 nodigt de KNVB ook de "huidige partner de 
gemeente Zeist" uit om te reageren om een plan te maken voor een campus van de 
toekomst en daarmee verantwoordelijkheid te nemen. Het Askbook bevat het concrete 
toetsingskader. In antwoord op vragen van NieuwDemocratischZeist zegt het college 
dat het niet het Askbook opvraagt en niet gaat reageren op het Askbook. 
 

1. Betekent dit -niet opvragen en niet reageren- dat het college het vertrek van de 
KNVB accepteert? 
 
Antwoord:  
Nee zeker niet. De gemeente Zeist voert gelijktijdig met het proces van het askbook 
een eigenstandig traject met de KNVB en de provincie Utrecht waarin de kansrijkheid 
van de plannen van de KNVB in en rond de bestaande KNVB campus wordt 
onderzocht. De gemeente Zeist doet niet mee in het biedingsproces van het askbook, 
maar is wel één van de vijf gesprekspartners. De KNVB heeft haar website op dit 
onderdeel inmiddels aangepast. Daarnaast hebben wij het askbook ontvangen van 
de KNVB. 
 

2. Wanneer vindt dat vertrek plaats? 
 
Antwoord:  
Wat het college betreft blijft de KNVB in Zeist gevestigd. Mocht het zo zijn dat KNVB 
in de zomer tot een andere keuze komt, dan zal een bijbehorende planning voor 
vertrek gecommuniceerd worden via de KNVB. Voor zover wij hebben begrepen van 
de KNVB zal een eventueel vertrek zeker niet op korte termijn plaatsvinden.  
 

3. Zo nee, wanneer communiceert het college direct betrokkenen, groene 
groepen, belangenbehartigers en de gemeenteraad over de onzekerheid die 
met de opstelling van het college en de KNVB is ontstaan? 
 
Antwoord: 
Zoals aangegeven, ook in de RIB van juli 2024 (bijgevoegd) en mondelinge 
toelichting van wethouder Welting aan de raad, zijn gemeente Zeist, provincie Utrecht 
en de KNVB op constructieve wijze in gesprek. We doen een verkenning naar de 
haalbaarheid van een uitbreiding van de KNVB Campus in Zeist. Het doel is om te 
komen tot een scenario waarin de KNVB in Zeist een (aangepast) uitbreidingsplan 
kan realiseren, rekening houdend met relevante lokale en provinciale belangen, in het 
bijzonder die op het gebied van natuur. Dit is een ingewikkelde puzzel die niet 
eenvoudig te leggen is.  



Op korte termijn zullen wij u middels een raadsinformatiebrief meer duidelijkheid 
geven over het vervolg. 
 
In het uiterste geval komt er duidelijkheid rond de zomer 2025. In de planning van de 
KNVB over het askbook, is dat het moment dat de KNVB haar besluit zal nemen over 
de toekomstige locatie van de campus. 
 

4. Met andere woorden: hoe lang moet deze onzekere situatie van wel of niet 
vertrek uit Zeist in de ogen van het college bestaan? Wordt hier wel de beoogde 
verantwoordelijkheid genomen en is het niet de hoogste tijd dat te benoemen? 
 
Antwoord: 
Zie beantwoording bij vraag 3.  

 


